

ក្របខ័ណ្ឌសៀវភៅផ្សព្វផ្សាយស្តីពីមាតិកាទី VI នៃច្បាប់

ព័ត៌មានស្តីពីមាតិកាទី VI នៃច្បាប់

ការពារសិទ្ធិរបស់អ្នក

ផ្នែកខាងក្នុងនៃសៀវភៅផ្សព្វផ្សាយស្តីពីមាតិកាទី VI នៃច្បាប់

តើមាតិកាទី VI នៃច្បាប់ជាអ្វី?

មាតិកាទី VI នៃច្បាប់ស្តីពីសិទ្ធិពលរដ្ឋឆ្នាំ1964 គឺជាច្បាប់លក្ខន្តិកៈសហព័ន្ធដែលប្រកាសថា គ្មានបុគ្គលណាម្នាក់ ត្រូវបានគេរើសអើង ឬបដិសេធនូវអត្ថប្រយោជន៍ ដោយផ្អែកលើមូលដ្ឋានជាតិសាសន៍ ពណ៌សម្បុរ និងសញ្ជាតិ កំណើតនៅក្នុងកម្មវិធី និងសេវានានាដែលទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុពីសហព័ន្ធ។ ដើម្បីធានាថាអតិថិជនរបស់ អាជ្ញាធរដឹកជញ្ជូនសាធារណៈរដ្ឋ Rhode Island (RIPTA) មិនទទួលបាននូវការរើសអើង យើងបានបង្កើតគោល នយោបាយដែលលើកកម្ពស់ដល់ការទទួលបានសេវាប្រកបដោយគុណភាព និងសមភាពសម្រាប់អតិថិជន ទាំងអស់របស់យើង។

តើមាតិកាទី VI នៃច្បាប់មានន័យដូចម្តេច?

RIPTA បានផ្តល់ការជូនដំណឹងជាសាធារណៈអំពីគោលនយោបាយរបស់ខ្លួនក្នុងការថែរក្សាការពារ និងធានាឲ្យ មានការអនុវត្តតាមទាំងស្រុងចំពោះមាតិកាទី VI នៃច្បាប់ស្តីពីសិទ្ធិពលរដ្ឋឆ្នាំ1964 ច្បាប់ស្តីពីការស្តារឡើងវិញ នូវសិទ្ធិពលរដ្ឋឆ្នាំ1987 និងច្បាប់លក្ខន្តិកៈ និងបទបញ្ញត្តិពាក់ព័ន្ធនានានៅក្នុងកម្មវិធី និងសកម្មភាពទាំងឡាយ។

ទីភ្នាក់ងារដឹកជញ្ជូនសាធារណៈដូចជា RIPTA ជាដើម ចាំបាច់ត្រូវផ្តល់សេវាប្រកបដោយយុត្តិធម៌ និងសមធម៌ជូន ដល់អ្នកដំណើរ ដោយមិនគិតពីជាតិសាសន៍ ពណ៌សម្បុរ ឬសញ្ជាតិកំណើតអ្វីឡើយ។ មាតិកាទី VI នៃច្បាប់ក៏បាន តម្រូវឲ្យ RIPTA កាត់បន្ថយផងដែរនូវរាល់ឧបសគ្គផ្នែកភាសាដែលអាចរារាំងដល់ការទទួលបាននូវសេវាសំខាន់ៗ របស់អតិថិជន ដែលមិនមានសមត្ថភាពប្រើប្រាស់ភាសាអង់គ្លេសគ្រប់គ្រាន់នោះ។

RIPTA ក៏គ្មានគោលនយោបាយអនុគ្រោះ ដោយធ្វើការហាមឃាត់គ្រប់ទម្រង់នៃការរើសអើងខុសច្បាប់នានា។

តើសេវាកម្មអ្វីខ្លះអាចផ្តល់ជូនដល់អតិថិជនដែលមិនមានសមត្ថភាពប្រើប្រាស់ភាសាអង់គ្លេសគ្រប់គ្រាន់?

ក្រោមមាតិកាទី VI នៃច្បាប់ អតិថិជនដែលមិនមានសមត្ថភាពប្រើប្រាស់ភាសាអង់គ្លេសគ្រប់គ្រាន់ មានសិទ្ធិទទួល បានជំនួយដើម្បីជួយពួកគេឲ្យទទួលបានព័ត៌មាន RIPTA សំខាន់ៗ។ ប្រសិនបើមានតម្រូវការជំនួយផ្នែកបកប្រែ យើងអាចទាក់ទងទៅកាន់សេវាកម្ម Voiance ដែលផ្តល់ជូននូវសេវាបកប្រែតាមទូរសព្ទជាច្រើនភាសាដូចជាភាសា

អស្សាញ ព័រទុយហ្គាល់ ចិន រុស្ស៊ី និងភាសាដទៃទៀតជាច្រើន។

ម៉្យាងទៀត អ្នកគ្រប់គ្រង និងភ្នាក់ងារបម្រើសេវាអតិថិជនរបស់ RIPTA អាចផ្តល់ការណែនាំជូនដល់អតិថិជនដែល គ្មានសមត្ថភាពប្រើប្រាស់ភាសាអង់គ្លេសគ្រប់គ្រាន់។

តើអ្នកគួរធ្វើដូចម្តេច ប្រសិនបើអ្នកមានការប្តឹងតវ៉ានោះ?

បុគ្គលណាម្នាក់ដែលជឿជាក់ថា ពួកគេមានការមិនសុខចិត្តចំពោះទង្វើនៃការរើសអើងខុសច្បាប់ ក្រោមមាតិកាទី VI នៃច្បាប់ ពួកគេមានសិទ្ធិដាក់ពាក្យបណ្តឹងជាផ្លូវការទៅកាន់ RIPTA។ នៅពេលដាក់ពាក្យបណ្តឹង សូមរួមបញ្ចូលនូវ ព័ត៌មានទំនាក់ទំនងរបស់អ្នក ព្រមទាំងសេចក្តីលម្អិតនៃហេតុការណ៍ទាក់ទងនឹងសកម្មភាព ទីកន្លែង ឈ្មោះ អាសយដ្ឋាន លេខទូរសព្ទ និងអាសយដ្ឋានអ៊ីម៉ែលរបស់សាក្សី។

អ្នកអាច ៖

- **ធ្វើលិខិតទៅកាន់ ៖**
មន្ត្រីផ្នែកសិទ្ធិពលរដ្ឋ
អាជ្ញាធរដឹកជញ្ជូនសាធារណៈរដ្ឋ Rhode Island
705 Elmwood Avenue
Providence, RI 02907
- **ទូរសព្ទទៅកាន់សេវាបម្រើអតិថិជនតាមរយៈលេខ (401) 781-9400។**
សេវាគាំទ្រអតិថិជនរបស់ RIPTA អាចស្វែងរកបាន
ពីថ្ងៃចន្ទ ដល់សុក្រ ពីម៉ោង 7:00 ព្រឹក ដល់ម៉ោង 7:00 យប់
និងនៅថ្ងៃសៅរ៍ ពីម៉ោង 8:00 ព្រឹក ដល់ម៉ោង 6:00 យប់។
- **សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ RIPTA.com** ហើយដោនឡូតយកទម្រង់ពាក្យបណ្តឹងមាតិកាទី VI នៃច្បាប់ ដើម្បីបំពេញ រួចផ្ញើទៅកាន់អាសយដ្ឋានខាងលើ។

ក្របខាងខ្នងនៃសៀវភៅផ្សព្វផ្សាយស្តីពីមាតិកាទី VI នៃច្បាប់

RIPTA សូមស្វាគមន៍រាល់ព័ត៌មានត្រឡប់របស់អ្នក!

RIPTA ប្តេជ្ញាផ្តល់ជូននូវសេវាដឹកជញ្ជូនប្រកបដោយគុណភាព ប្រសិទ្ធភាព និងសុវត្ថិភាពដល់គ្រប់សហគមន៍ នានាដែលយើងបម្រើ។

ប្រសិនបើអ្នកមានសំណូមពរណាមួយអំពីវិធីដែលយើងអាចលើកកម្ពស់ការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់យើងក្នុងការលុបបំបាត់ ការរើសអើង ឬវិធីដែលយើងខ្ញុំអាចបំពេញតាមតម្រូវការឲ្យកាន់តែប្រសើរ ដល់អតិថិជនដែលមិនមានសមត្ថភាពប្រើ ប្រាស់ភាសាអង់គ្លេសបានគ្រប់គ្រាន់នោះ យើងខ្ញុំចង់ស្តាប់មតិយោបល់របស់អ្នក។